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 Protokół nr 24/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  

przeprowadzonego w trybie zdalnym w czwartek 26 listopada 2020 r. 

   

W posiedzeniu  uczestniczyli wszyscy członkowie ww. komisji. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyła także: 

 Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 8.00. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności (każdy 

Radny potwierdził swoją obecność wciskając przycisk kworum w systemie eSesja –Radny 

Piotr Ruta nie potwierdził swojej obecności), stwierdził że w komisji uczestniczy 8 Radnych 

co stanowi wymagane kworum.  

Przewodniczący poinformował, że będzie łączył się telefonicznie z Radnymi, którzy chcą 

zabrać głos. Chętna osoba musi to zasygnalizować wciskając przycisk w programie eSesja. 

  

Przewodniczący odczytał wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu w Śremie o 

rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przekazania 

skargi właściwemu organowi, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Komisja jednogłośnie (8 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt. Po 

zmianie porządek przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi właściwemu 

organowi. 

5.  Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Marcin Szydłowski opuścił zdalne posiedzenie. 

 

 Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 23/2020 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół  

nr 23/2020 z dnia 29 października 2020 r. został przyjęty (7 głosów za). 

 

 

Radni Piotr Ruta i Marcin Szydłowski dołączyli do zdalnego posiedzenia. 
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Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetowa na 

2020 rok.  

Joanna Szczepaniak Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że 789 tys. zł zostanie przesuniętych aportem do szpitala 

powiatowego. Wyjaśnił, że te środki są przesuwane z zadania, które zostało w całości 

wykonane, ale wpłynęły środki z budżetu państwa w kwocie ponad 700 tys. zł w związku  

z tym można je przesunąć z tej pozycji do szpitala.   

 

Radny Emil Majsner poprosił o wyjaśnienie zapisu z projektu uchwały gdzie Wydział 

Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu proponuje przeniesienie kwoty 27.700 zł na 

wypłatę dotacji na uczniów publicznego liceum ogólnokształcącego prowadzonego przez 

osobę prawną. 

Ponadto  powiedział, że jest spory niepokój społeczny wywołany budową fabryki w strefie 

ekonomicznej. Dlatego chciałby zapytać czy nasze służby związane z ochroną środowiska 

widzą coś na temat budowy fabryki koncernu chemicznego.  

Następnie poprosił o informację z realizacji inwestycji  w 2020 r.  

 

Skarbnik Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że jest to tylko techniczne przeniesienie 

pomiędzy jednym, a drugim rozdziałem i wszystkie przeniesienia dotyczą szkół, którym 

udzielane są dotacje.  

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że jest w kontakcie z naczelnikiem wydziału 

Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego. Jeszcze nie wpłynął wniosek do 

starostwa, ale to nie jest tak, że nie zostanie wydanie pozwolenie jeśli inwestor dostarczy 

wszystkie niezbędne dokumenty do wydania decyzji. To czy ta fabryka powstanie w 

głównej mierze zależy od wydanej decyzji o warunkach zabudowy przez Burmistrza Śremu.  

Jeżeli chodzi o inwestycje, w budżecie na 2020 r. zaplanowanych było ok. 4,6 mln zł 

natomiast wykonanych zostało za ponad 6 mln zł plus 1,5 mln zł przeznaczonych na 

remonty co daje razem ok. 7,5 mln zł. Obecnie zakończył się przetarg na wykonanie odcinka 

drogi od granicy Powiatu Poznańskiego w kierunku miejscowości Luciny. Droga została 

wykonana do miejscowości Kaleje i zakres robót zostanie zwiększony o 1 km. Realizacja 

tego zadania nastąpi, w terminie do końca maja przyszłego roku.  

 

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przekazania skargi 

właściwemu organowi. 

Radca Prawny Dominik Czubanowski (połączenie telefoniczne) powiedział, że 

Wojewoda Wielkopolski rozstrzygał skargę złożoną na działanie Rady Powiatu w Śremie w 
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odniesieniu do skargi na niewłaściwe dysponowanie środkami przez Zakładowy Fundusz 

Świadczeń Socjalnych przy Zespole Szkół Technicznych im. Hipolita Cegielskiego w 

Śremie, w której jednoznacznie wskazał, że Rada Powiatu nie jest organem właściwym do 

rozpatrzenia skargi. Organem właściwym do dysponowania środkami zgormadzonymi w 

ramach ZFŚS jest tylko i wyłącznie pracodawca, w tym przypadku Dyrektor Zespołu Szkół 

Technicznych im. Hipolita Cegielskiego w Śremie. W konsekwencji zgodnie z art. 231 

ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeksu postępowania administracyjnego Rada Powiatu 

jako niewłaściwa do dalszych czynności w sprawie powinna przekazać sprawę Dyrektorowi 

ZST w Śremie.  

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że już mówił wcześniej, że Rada Powiatu w Śremie nie 

powinna zajmować się skargą tego typu. Jeśli pojawią się podobne skargi w przyszłości to 

trzeba mieć właśnie takie stanowisko.  

  

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 2 wstrzymujących się) projekt uchwały w 

sprawie przekazania skargi właściwemu organowi. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 

Przewodniczący poprosił, aby przewodniczący Klubów Radnych przesłali na email biura 

rady informację o zaopiniowaniu projektów uchwał.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew 

Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 838. 

 

 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa 


